
Protokół z nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Infrastruktury Gminnej, Porz ądku Publicznego i dostosowania do Unii Europejskiej 

Rady Miejskiej w Wi ęcborku z dnia 15.10.2012 r. 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
 
Spotkanie trwało od godz. 10:00 – 11:00. 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Więcborku - Józef Kujawiak 
2. Burmistrz Więcborka - Paweł Toczko 
3. Skarbnik Gminy – Alina Kruk 
4. Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg – Tomasz Fifielski 
 

Burmistrz Więcborka  poinformował, że posiedzenie Komisji zostało zwołane w związku  
ze spotkaniem z Zarządem Dróg Wojewódzkich, które odbyło się dnia 10 października 2012 
r. Spotkanie dotyczyło realizacji zadania – budowa chodnika na ul. Pocztowej w Więcborku. 
Po rozdysponowaniu środków Zarządowi Dróg Wojewódzkich zabrakło środków 
finansowych. W przypadku więcborskiej inwestycji brakuje 5070 zł. Inwestycja i tak zostanie 
przeprowadzona, ewentualnie w okrojonym zakresie, jeśli nie będzie zabezpieczonych 
środków w budżecie.  Są trzy sposoby rozwiązania sytuacji: 

a) Okrojony zakres zadania i na tym koniec, 
b) Mamy kostkę brukową, możemy ją przekazać za kwotę 5070 zł 
c) Lub zabezpieczymy środki w budżecie na taką kwotę, co będzie się wiązało  

ze zmianami w budżecie.  
Nadmienił, że poprosił o zwołanie nadzwyczajnej Komisji, dlatego, że na początku tygodnia 
musi dać odpowiedź, a decyzji nie chciałby podejmować sam. 

A.Kruk poinformowała, że w budżecie na zadanie zaplanowano na realizację zadania 123 343 
zł, przekazano 121 519,94 zł. Jest więc 1823,06 zł, więc do uzupełnienia brakuje 3246,94 zł. 

M. Wobszal zapytał czy są środki, aby przeznaczyć je ten cel. 

A.Kruk odpowiedziała, że na koniec września wypracowano większe dochody majątkowe  
w wysokości ponad 40 tys. zł, więc spokojnie wystarczy. 

M. Wobszal stwierdził, że szkoda wydawać kostkę, a środki nie są duże. 

M. Kielich dodał, że jeśli jednak kostka jest zbyteczna, to warto przemyśleć ten wariant. 

Burmistrz P. Toczko zaprzeczył, dodał, że podczas środowego spotkania nie miał takiej 
wiedzy, jaką ma dzisiaj. 



S. Piłka podsumował, że Pani Skarbnik wskazała źródło pokrycia, a kostka jest potrzebna, 
więc niech pozostanie. 

R. Mroczkowski zapytał czy pas dla rowerów jest zaplanowany w chodniku? 

Burmistrz P. Toczko odpowiedział, że tak, jest to kontynuacja. 

M. Kielich wskazał miejsce w chodniku, którego prawdopodobnie nie obejmuje projekt. Jest 
to miejsce, w którym gromadzi się woda i wygląda nieestetycznie. 

Burmistrz P. Toczko stwierdził, że nie wie jak wygląda tam temat własności. To była 
inwestycja gminno-powiatowo-wojewódzka. Kierownik referatu to sprawdzi. 

M. Kielich zapytał czy wsypy przy jego posesji może zasypać? 

Burmistrz P. Toczko dodał, że szkoda, że temat wypływa dopiero teraz. 

J. Kujawiak odpowiedział, aby zostawić ten temat. Jest projekt, taka zmiana to zmiana całej 
dokumentacji. 

T. Fifielski odpowiedział, że firma realizująca inwestycję wykonuje ją zgodnie z projektem. 

 

Więcej pytań nie było. 

Przystąpiono do głosowania. 

Wynik głosowania. 

„za” jednogłośnie 

 

Ad. 2. J. Antczak poinformował, że został wezwany przez rodziców do szkoły w Runowie Kr. 
Za miesiąc oddział przedszkolny ma być przeniesiony do szkoły, a tam nic nie jest 
przygotowane. Opał w starym przedszkolu jest tylko na 2 dni. 

J. Kujawiak odpowiedział, że dyrektor podejmując decyzję o przeniesieniu i wskazując datę, 
wie co robi. 

T. Fifielski wyjaśnił, że  w ubiegłym tygodniu Dyrektor BOOS zwrócił się o oddelegowanie 
pracowników do przygotowania 2 pomieszczeń, do których ma zostać przeniesione 
przedszkole. Z mojej strony byłoby to możliwe dopiero za 2 tygodnie. Stwierdził wówczas,  
że poszuka firmy zewnętrznej, która wykona zadanie. Pilność sprawy wynikała z faktu,  
że przedszkole do końca miesiąca musi zostać przeniesione do szkoły. 

J. Antczak zapytał czy firmy mogą tak sobie rezygnować z wykonania zadania? 

Burmistrz P. Toczko odpowiedział, że takie są realia i nic nie można zrobić. 



J. Antczak zapytał czy jest możliwość wyposażenia sal dla maluchów w nowe krzesełka  
i stoliki. 

J. Kujawiak odpowiedział, że jest koniec roku. O Wyposażeniu możemy rozmawiać  
przy konstruowaniu nowego budżetu. 

M. Wobszal nadmienił, że na ul. Pocztowej jest rozbieranych chodnik. Dobrze by było, aby 
kostka wróciła i została wykorzystana w innych miejscach gminy. 

T. Fifielski odpowiedział, że jest to materiał wojewódzki. Mamy uzgodnione przekazanie tej 
kostki. Zarząd Dróg Wojewódzkich jednak może się zgodzić, ale nie musi. 

Więcej pytań nie było. 

Spotkanie zakończono. 

Prot. E.K.K. 

 

 Przewodniczący Komisji 

/-/ Stanisław Piłka 

 

      


